
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 8. december 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 119
Vil ministeren bekræfte, at hvis midlerne fra den ikke udmøntede ramme i
2017 til succession af erhvervsdrivende fonde anvendes næste år frem for i
år, så er den eneste forskel, at underskuddet i år mindskes ligeså meget som
underskuddet vil øges næste år (når der ses bort fra rentevirkningen), hvilket
vil medføre, at staten hverken har brugt flere eller færre midler, men at dette
alene er et spørgsmål om timing af den planlagte, midlertidige, udgift?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 15. december 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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Offentligt


